
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ОТ: Валерия Дончева, общински съветник

ОТОСНО: Регионалната система за управление на отпадъците

Уважаеми г-н Кмет,

В началото на 2020 година отправих към Вас питане във връзка с регионалната 
система за управление на отпадъците, която беше изградена през 2016г. в землището 
на с. Шереметя. Към момента е построена и функционира една клетка за събиране на 
отпадъци. По проект клетките са три, като всяка една започва работа след запълване 
капацитета на предходната. Съответно запълнената клетка подлежи на рекултивация. 
В отговора на питането от 2020г. Вие и г-жа Кънчева посочвате, че клетката е 
запълнена на 50% и предстои процедура по стартиране строителство на втората 
клетка, за да бъде готова за експлоатация преди запълването на първата.

В края на 2020г. Великотърновският общински съвет даде съгласие община 
Велико Търново да кандидатства за финансиране строителството на втора клетка 
пред Предприятието за управление на дейностите по опазване на околната среда 
(ПУДООС). През 2022 г. Община Велико Търново обяви открита процедура за 
изпълнител на строителство на клетка №2 с прогнозна стойност на поръчката над 6,2 
млн. лв. с ДДС.

По информация на дирекция „Околна среда“ от м. януари т.г. разбирам, че сме 
одобрени за финансирането, като предстои започване на строителството на новата 
клетка. Отново от данни на дирекцията става ясно, че първата клетка на регионалното 
депо за отпадъци е със запълнен капацитет. Всички тези обстоятелства предизвикват
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редица въпроси, отговорите на които са от изключително значение за населението на 
шестте общини, които са част от системата за управление на отпадъците и по -  
конкретно община Велико Търново, която е и бенефициент по проекта. Затова моля 
да ми отговорите на следните въпроси:

1. Запълнен ли е капацитетът на клетка №1, както бях информирана от дирекция 
Околна среда?

2. Направихте ли анализ какви са причините клетка №1 да запълни оставащия 
капацитет от над 50% (по данни на отговора Ви от 2020г.) толкова бързо?

3. Къде се депонират отпадъците на община Велико Търново при запълнена 
първа клетка и не изградена втора?

4. Какъв е резултатът от проведената обществена поръчка за избор на изпълнител 
на строителните дейности?
4.1 Кой е изпълнителя?
4.2 Кога се очаква да започне изграждането на клетката?
4.3 В какъв срок трябва да завърши изграждането и съответно кога да стартира 

експлоатацията на клетка №2?

С УваЖнйе?“
/В. Дончева/


